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 R  O  M  Â  N  I  A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA BĂCANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

  
 

 

 Încheiat astăzi 30 aprilie 2025, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local 

al comunei Băcani, judeţul Vaslui. 

  Şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Băcani a fost convocată de 

domnul primar al comunei Băcani prin Dispoziţia nr.102  din 24.04.2025 . 

  Secretarul general al comunei Băcani, Bancianu Alina Mihaela, efectuează apelul 

nominal al consilierilor, în urma căruia  s-a constatat că  nu lipseste nici un consilier  . 

  Dupa efectuarea apelului nominal presedintele de sedinta domnul Popa Ciprian 

declara deschisa şedinţa ordinara de astazi  30.04.2025  

Domnul preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local procesul 

verbal al şedinţei  care a avut loc pe data de 26.03.2025. 

 - Cine este “pentru”? 

 - Cine este “împotrivă”? 

 - Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi toţi sunt de acord cu procesul verbal încheiat 

în şedinta ordinară din data de  26.03.2025.  

În continuare domnul preşedinte de şedinţă da citire si supune spre aprobarea 

Consiliului Local proiectele puse pe ordinea de zi a şedinţei ordinare de astăzi 

30.04.2025. 

 1. Proiect de hotarare privind plata din bugetul local  a sumei de 6000 lei reprezentand cotizatia 

pe anul 2025 a Asociatiei pentru Dezvoltare Intercomunitara a  Judetului  Vaslui. 

 2.  Proiect de hotarare privind insusirea  Raportului de activitate la  Registrul agricol  pe 

trimestrul I  anul 2025. 

3. Proiect de hotarare privind însuşirea raportului de follow –up privind implementarea 

recomandarilor cuprinse in Scrisoarea  nr. 77832/22.11.2023  a Camerei de Conturi Vaslui  

4. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice pe luna martie 

2025   

5. Proiect de hotarare privind  indexarea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal  2026 cu 

rata inflației a anului 2024.   

6. Proiect de hotarare privind aprobarea activităților finanțate din venituri proprii sursa E la 

Școala Gimnaziala nr.1 Băcani. 
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Doamna  secretar se inscrie la cuvant si spune ca domnul primar mai adauga pe ordinea de 

zi un Proiect de hotarare  privind alocarea de bani din bugetul local pentru Parohia 

Bacani  

       Nefiind nici un consilier care să-şi exprime dorinţa de a propune completarea 

ordinei de zi, domnul  preşedinte de şedinta supune spre aprobarea Consiliului Local 

această ordine de zi:  

-Cine este “pentru”? 

 -Cine este “împotrivă”? 

 -Cine se “abţine”? 

  Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu ordinea de zi propusa. În 

continuare domnul preşedinte de sedinţă propune să se treacă la discutarea primului 

punct al ordinei de zi: 

1. Proiect de hotarare privind plata din bugetul local  a sumei de 6000 lei reprezentand cotizatia 

pe anul 2025 a Asociatiei pentru Dezvoltare Intercomunitara a  Judetului  Vaslui. 

 

    Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, 

si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect:  

- Cine este “pentru”?   

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine”   

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

2.  Proiect de hotarare privind insusirea  Raportului de activitate la  Registrul agricol  pe 

trimestrul I  anul 2025. 

   Domnul consilier Popa Ciprian  presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, 

si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.    

     Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 
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  Din  totalul de 13 consilieri prezenti toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate şi se propune să se treacă la discutarea următorului  

punct al ordinii de zi. 

3. Proiect de hotarare privind însuşirea raportului de follow –up privind implementarea 

recomandarilor cuprinse in Scrisoarea  nr. 77832/22.11.2023  a Camerei de Conturi Vaslui  

 

  Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, si 

solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

Domnul primar se inscrie la cuvant si spune  ca mai sunt lasate masuri, dar cea mai grea 

este aceea cu padurea. Nu reusim sa dovedim si sa facem acte pe primarie.          

   Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar hotararea 

este aprobata in unanimitate. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice pe luna martie 

2025  . 

 

    Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, 

si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect:  

    - Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

    - Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate si se propune sa sa se treaca la discutarea 

urmatorului punct al ordinii de zi. 

5. Proiect de hotarare privind  indexarea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal  2026 
cu rata inflației a anului 2024.   

Domnul consilier Popa Ciprian presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, 

si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  
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   Doamna sectretar se inscrie la cuvant si spune ca in fiecare an in luna aprilie trebuie 

aprobata indexarea impozitelor si taxelor locale pentru anul fiscal 2025 cu rata inflatiei 

comunicata de INS. 

   Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect:  

    - Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

    - Cine se “abţine” 

  Din  totalul de 13 consilieri  toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre iar 

hotararea este aprobata in unanimitate, si se trece la discutarea urmatorului punct al 

ordinei de zi. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea activităților finanțate din venituri proprii sursa E la 

Școala Gimnaziala nr.1 Băcani. 

 

   Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, 

si solicita d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant.  

  Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca scoala are teren dar in arenda iar 

veniturile din arenda trebuie platite scolii direct in cont prin trezorerie. De la 

trezorerie le a cerut aceasta hotarare.  

         Nefiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect:  

    - Cine este “pentru”? 

    - Cine este “împotrivă”? 

         - Cine se “abţine” 

 Din  totalul de 13 consilieri prezenti, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre, 

hotararea este aprobata in unanimitate de voturi si se trece la discutarea urmatorului 

punct al ordinii de zi. 

7. Proiect de hotarare  privind alocarea de bani din bugetul local pentru Parohia Bacani  

 

Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, si 

solicita d-nilor consilieri sa faca propuneri.  

   Domnul primar se inscrie la cuvant si spune ca preotul de la parohia Bacani a afacut o 

cerere prin care solicita bani sa termine sala mortuara care au inceput o. 
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Domnul consilier Pandelea Traian se  inscrie la cuvant si intreaba daca nu se dau bani si 

al preotul de la Drujesti.  

Domnul primar raspund eca sunt bani prevazuti in buget, daca o sa fie solicitare o sa i se 

dea.   

  Nemaifiind alte propuneri la acest proiect de hotărâre, domnul preşedinte de şedinţă 

supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect:  

    - Cine este “pentru”? 

    - Cine este “împotrivă”? 

         - Cine se “abţine” 

 Din  totalul de 13 consilieri prezenti, toti sunt de acord cu acest proiect de hotărâre 

iar hotararea este aprobata in unanimitate de voturi. 

      Nemaifiind inscrieri la cuvant, domnul presedinte de sedinta declara sedinta inschisa.  

 

  
  PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ      SECRETAR GENERAL,                                                                      

       POPA CIPRIAN                    BANCIANU ALINA MIHAELA 


